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پرونده اول

تحریم ظالمانه درمان مدبرانه

مصاحبه با آقای مجید سرجوئی مدیر عامل شرکت اشکان شیمی اصفهان

می گوید شرکتشان سال هشتاد و شش ثبت شده، هشتاد و نه به بهره برداری رسیده و از سال نود و سه هم به صورت مستمر صادر کننده نمونه این صنعت بوده است چرا که

بالای هشتاد و پنج درصد از محصولاتشان به سی کشور دنیا صادر می شود و می داند مشکلات صادر کننده چه چیزهایی است.

در پاسخ سوال اول که به تحریم ها و چگونگی مقابله با آن ها مربوط می شود می گوید:بر اساس این تحریم های ظالمانه بانک مرکزی مجبور شد تصمیم هایی را برای تولید کننده

و صادر کننده بگیرد که ما با بخش نامه های ضد و نقیضی همراه شدیم و با زیان های اساسی یه سری از بازارهایمان را به خاطر ضوابط داخلی از دست دادیم.

مدت ها برایم سوال بود که چرا کسی برای رفع این موانع اقدام نمی کند؟سوال بود که چه طور می توانم چرخ مجموعه ام را بگردانم و ارز به سمت مجموعه ام برگردد. نمی دانم

چرا تر و خشک با هم می سوزند. اجازه ی فروش ریالی به ما نمی دهند. خب سوال این جاست چرا وقتی کشورهای همسایه حاضرند ریال بپردازند ما مجبوریم با هزینه ی گزاف از

جای دیگری ارز بگیریم

متآسفانه این تصمیم گیری ها با شعارها مغایر است و باید رسیدگی صورت بگیرد.

در خصوص میز اتاق بازرگانی و نحوه ی آشنایی اش پرسیدیم که گفت:این حرکت بسیار سودمند و پسندیده است و افرادی که از طرف اتاق برای حل مسائل بر سر میز گماشته می

شوند مسلط به ماجرا هستند و حضورشان تآثیرات خوبی روی روابط با بانک مرکزی می گذارد.

مجید سر جویی از مهندس گلشیرازی و هیئت همراه تشکر کرد و گفت:خوشبختانه تیم جدید دلسوزانه برای رفع موانع قدم برمی دارند و اعتمادها را جلب کرده اند و از آن زمان به

بعد ما هم تمایل بیش تری به همکاری با اتاق پیدا کرده ایم.

باید گفت زمانی اتاق جایگاه واقعی خودش را پیدا می کند که همه ما به آن کمک کنیم. ای کاش این میزها و ساز و کارهای مشابه در تمامی بخش ها تشکیل شود و استانداری

اصفهان هم رابطه ی عمیق تری با اتاق برقرار کند.

وی در خصوص ایجاد تشکل های قوی صادراتی گفت.:هر چه قدر این تشکل ها قوی تر باشند راحت تر به حقوق اصلی مان می رسیم و به حتم ایجاد مراکز رشد و شتاب دهنده و

همچنین تربیت جوانان تازه فارغ التحصیل شده از دانشگاه که در خلال سوالاتتان از من پرسیدید جزء مهم ترین بخش هایی است که باید به آن پرداخته شود چون صادرات

گمنام مانده و تربیت نیروی انسانی و پرورش افراد متخصص در این زمینه از واجب ترین اقدامات برای عرصه ی صادرات کشور است. من از نیروی جدید و ظرفیت جدید استقبال

خواهم کرد
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